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Schriftelijke vragen 
(art. 40 Reglement van orde) 
 
Fractie: CDA Twenterand  
Datum: 05-10-2019 
Beantwoording: Schriftelijk met spoed! 
Ingediend door: Roswitha Uitslag- van Riggelen 
 
Onderwerp: 
Werkzaamheden kanaal Almelo- de Haandrik 
 
Inleiding: 
Het college wordt conform artikel 39 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen van de 
gemeenteraad verzocht de volgende vragen met spoed schriftelijk te beantwoorden: 
 
Op 20 november 2018 heeft de gemeenteraad unaniem de motie Kanaal Almelo- de Haandrik 
aangenomen. In deze motie werd het college opgeroepen in samenwerking met de provincie, 
betrokken inwoners en de Stichting Kant Nog Wal tot een snelle en objectieve vaststelling van 
schades te komen. Daarnaast werd het college opgeroepen de dialoog met de Provincie en de 
bewoners te ondersteunen. 
 
De aannemer is in week 34 begonnen met de voorbereidende werkzaamheden voor het vervangen 
van de damwanden. In week 35 zijn de eerste 85 meter damwand vervangen. 
In weeknummer 39 bereikte ons de eerste berichten dat de werkzaamheden stil zijn gelegd vanwege 
overschrijdingen van de norm. Vervolgens is in week 40 het werk helemaal stilgelegd nadat er 
nieuwe schades zijn gemeld tijdens het uitvoeren van de werkzaamheden. 
 
Het CDA krijgt steeds meer vragen en meldingen van mensen die zich ongerust maken en/of schade 
ondervinden van de werkzaamheden zoals deze nu plaats vinden. Bewoners voelen zich steeds meer 
onveilig en vertrekken uit hun woning tijdens de werkzaamheden vanwege de trillingen die gevoeld 
worden. Mensen zijn letterlijk bang!  
 
Daarnaast bereiken ons berichten dat aanwonenden steeds minder vertrouwen hebben in de 
werkwijze zoals de provincie die nu hanteert ten aanzien van de schademeldingen. 
Uit de Nieuwsbrief van de provincie september 2019 blijkt dat naar verwachting aan het eind van 
2019 maar mogelijk pas begin 2020 de eerste definitieve resultaten van Deltaris en TNO worden 
aangeboden aan de deskundige commissie. Vervolgens zal gedeputeerde staten nog een besluit 
moet nemen. Dit brengt voor de aanwonenden nog meer onzekerheden met zich mee. Dit kan 
volgens ons echt niet en het CDA maakt zich dan ook ernstige zorgen omtrent de huidige gang van 
zaken  
 
Alhoewel de gemeente niet direct aanspreekpunt is, heeft zij wel degelijk een zorgplicht voor haar 
inwoners.  
 
Het CDA heeft de volgende vragen: 
 
1. Bent u het met ons eens dat de gemeente een zorgplicht heeft jegens haar inwoners en dat het 

met name in dit specifieke geval meer dan wenselijk is om onze inwoners te steunen in het 

oplossen van de problemen die zij ondervinden?  
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2. Bent u bekend met het feit dat inwoners zich onveilig voelen, en zo ja wat gaat u hiermee doen?  

3. Heeft u een beeld van het aantal schadegevallen en de omvang in de gemeente Twenterand? 

4. Bent u bekend met de werkwijze/procedure zoals de provincie deze op dit moment uitvoert? 
5. Heeft de gemeente contacten met de Stichting Kant nog Wal, en vinden er gezamenlijke 

overleggen plaats? Zo nee waarom niet? 
6. Bent u bereid om een verbindende rol te vervullen tussen de inwoners en de Provincie met als 

doel alle huidige en eventuele nieuwe/vervolgschades in kaart te krijgen en het indienen van 
schadeclaims bij de Provincie te vergemakkelijken?  Zo nee waarom niet? 

 
 
Namens de CDA Fractie 
Roswitha Uitslag- van Riggelen 


